

Title (en)
ROLL PRESS.

Title (de)
WALZENPRESSE.

Title (fr)
PRESSE A CYLINDRES.

Publication
EP 0571581 A1 19931201 (DE)

Application
EP 92924563 A 19921210

Priority

- DE 4140879 A 19911211
- DE 9201029 W 19921210

Abstract (en)
[origin: WO9312289A1] Two press units (1, 2), the axes of which are in a pressing plane (E1) inclined from the vertical, together form a press gap. The two press units (1, 2) are supported on pillow blocks (31, 32) which are coupled together in pairs by means of releasable tension rods (30) which transmit the pressing force. The pillow blocks (32) of one press unit are rigidly supported (i.e. directly on a machine frame (27), base or the like) and bear at least a part of the weight of the other press unit (1). On the machine frame (26), base or the like there is a supporting device at least temporarily to take a component of the weight of the other press unit (1) running transversely to the pressing plane (E1).

Abstract (fr)
Deux unités de compression (1, 2) dont les axes sont situés dans un plan de compression (E1) incliné par rapport à la verticale forment ensemble une fente de compression. Les deux unités de compression (1, 2) sont soutenues sur des paliers (31, 32) couplés par paires au moyen de barres de traction (30) amovibles qui transmettent la force de compression. Les paliers (32) d'une des unités de compression sont rigidement (c'est-à-dire directement) soutenus par un bâti (27), socle de machine ou élément similaire, et portent au moins en partie le poids de l'autre unité de compression (1). Un dispositif de support (46) situé sur le bâti (26), socle de machine ou élément similaire, absorbe au moins temporairement une composante du poids de l'autre unité de compression (1) s'exerçant transversalement au plan de compression (E1).

IPC 1-7
D21F 3/02; D21F 3/04; D21F 7/00

IPC 8 full level
D21F 3/02 (2006.01); **D21F 3/04** (2006.01); **D21F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)
D21F 3/04 (2013.01 - EP US); **D21F 3/045** (2013.01 - EP US); **D21F 7/001** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 9312289A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9312289 A1 19930624; AT E177488 T1 19990315; CA 2103819 A1 19930612; CA 2103819 C 20070320; DE 4140879 A1 19930617;
DE 59209649 D1 19990415; EP 0571581 A1 19931201; EP 0571581 B1 19990310; FI 105835 B 20001013; FI 933523 A0 19930810;
FI 933523 A 19930810; JP H06506735 A 19940728; US 5404811 A 19950411

DOCDB simple family (application)
DE 9201029 W 19921210; AT 92924563 T 19921210; CA 2103819 A 19921210; DE 4140879 A 19911211; DE 59209649 T 19921210;
EP 92924563 A 19921210; FI 933523 A 19930810; JP 51051293 A 19921210; US 9836293 A 19930809